
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 14.11.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

 

Znak: BR.0002.14.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 19.10.2022 roku odbyło się w Urzędzie Miejskim Sulechów spotkanie dotyczące 

Klastrów Energii w Województwie Lubuskim. W spotkaniu udział wzięli I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radny Pan Wojciech Szefner. 

2. W dniu 20.10.2022 roku w sali widowiskowej Sulechowskiego Domu Kultury odbył się 

jubileusz długoletniego pożycia małżeńskiego - Diamentowe i Złote Gody. W trakcie 

uroczystości Radę Miejską reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Agnieszka Szeląg. 

3. W dniu 22.10.2022 roku odbyły się w sali wiejskiej w Klępsku uroczystości z okazji Dnia 

Seniora. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował radny Pan Piotr Bodnar. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. W dniu 27.10.2022 roku odbyła się XLIII Sesja Rady Powiatu Zielonogórskiego. Na sesji 

Radę Miejską reprezentowali II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg 

oraz radny Pan Stanisław Kaczmar. 

5. W dniu 28.10.2022 roku odbyło się w Urzędzie Miejskim Sulechów spotkanie radnych Rady 

Miejskiej i Zastępcy Burmistrza Sulechowa Pana Marcina Górznego z władzami spółki 

Sulechowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Supekom celem omówienia zmian w ustawie 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz planowanej w związku z tym zmianie 

uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi pozbywania się odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pani Elżbieta 

Musiałek, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wojciech 

Szefner i Pan Przemysław Pokład.  

6. W dniu 04.11.2022 roku odbył się uroczysty apel na placu ratuszowym w Sulechowie z 

okazji Święta 5 Lubuskiego Pułku Artylerii. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował 

radny Pan Przemysław Brodzikowski. 

7. W dniu 07.11.2022 roku odbyło się pierwsze spotkanie radnych Rady Miejskiej z 

Burmistrzem Sulechowa w sprawie projektu budżetu Gminy Sulechów na 2023 rok. W  

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Roman Wilczyński, 

Pani Elżbieta Musiałek, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Piotr 

Miszkiewicz, Pan Przemysław Pokład. 

8. W dniu 11.11.2012 roku odbyły się przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego w Sulechowie 

uroczyste obchody z okazji Narodowego Święta Niepodległości. W uroczystościach Radę 

Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Przemysław 

Mikołajczyk, Pan Czesław Grzeszyński, Pan Roman Rakowski, Pan Wojciech Szefner, Pani 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Bodnar, Pani Izabela 

Wojewoda, Pani Małgorzata Matuszewska, Pan Miłosz Brodzikowski. 

9. W dniu 11.11.2012 roku na scenie sali widowiskowej Sulechowskiego Domu Kultury z 

okazji Narodowego Święta Niepodległości odbyło się przedstawienie pt.: „Lekcja Historii” w 

wykonaniu nauczycieli oraz uczniów Liceum Ogólnokształcącego im. Rotmistrza Witolda 

Pileckiego w Sulechowie. W „lekcji” udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Czesław 

Grzeszyński, Pan Roman Rakowski, Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Bodnar, Pani Izabela Wojewoda, Pani Małgorzata 

Matuszewska. 

10. W dniu 11.11.2012 roku na stadionie miejskim w Sulechowie odbył się uroczysty trening 

biegowy z okazji Święta Niepodległości. W treningu Radę Miejską reprezentował radny 

Roman Wilczyński.  

11. W dniu 14.11.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Sebastian Różycki, Pan 

Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Bodnar. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

1. W dniu 18 października 2022 roku przedłożyłem wstępny projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie opłaty targowej. Następnie w wyniku uzgodnień z Panem Burmistrzem 

został przygotowany projekt wprowadzający zwolnienia, który wprowadziłem do porządku 

obrad listopadowej sesji. 

2. Wniosek mieszkańca osiedla Zacisze w sprawie budowy miejsc parkingowych. Pismo 

przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o informację na temat 

zasadności inwestycji. Odpowiedź Burmistrza przekazałem Państwu Radnym oraz 

wnioskodawcy. 

3. Pismo Burmistrza Sulechowa zawierające wniosek mieszkańca o dodatkowe oznakowanie 

na ulicy Olbromskiego. Pismo przekazałem Państwu Radnym oraz Komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony Środowiska celem wydania opinii. Opinię wydaną przez komisję przekazałem 

Panu Burmistrzowi oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

4. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na interpelację Radnej Krystyny Jagodzińskiej-

Kochaniak. Odpowiedź przekazałem Pani Radnej oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

5. Wniosek Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów w sprawie zmiany godzin rozpoczynania sesji 

Rady Miejskiej w Sulechowie. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz 

umieściłem w porządku listopadowego posiedzenia wspólnego Komisji. 

6. Stanowisko Burmistrza w sprawie dofinansowania budowy pomnika ZNP. Stanowisko 

przekazałem Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych. Analizę przekazałem Państwu Radnym. 

8. Informacja oświatowa za rok szkolny 2021/2022. Informację przekazałem Państwu Radnym 

oraz wprowadziłem do porządku obrad listopadowej sesji. 

9. Sprawozdanie Straży Miejskiej za miesiąc październik 2022 r. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu Radnym. 

10. Pismo w sprawie Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Pismo przekazałem 

Państwu Radnym z prośbą o wytypowanie kandydatur, które miałyby wejść w skład nowej 

rady. 

11. Wniosek Radnego Piotra Miszkiewicza w sprawie organizacji spotkania związanego z 

działalnością SPZOZ w Sulechowie. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

12. Wniosek personelu SP ZOZ w Sulechowie. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do 

wiadomości. 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


